
 

 

 

 

Nytt fra Helseplattformen uke 26 - 2020  
Helseplattformen innfører ny pasientjournal for sykehus, kommuner, fastleger og private spesialister 

i Midt-Norge.  Dette nyhetsbrevet lages for fageksperter og andre med en rolle i prosjektet.  

  

Utreder alternativer for produksjonssetting 
Styret har bedt om å få lagt fram en sak som grundig beskriver ulike alternativer for en 
eventuell utsatt «go-live» for Helseplattformen for første produksjonssetting. Som nevnt i 
forrige nyhetsbrev pågår det et arbeid både i prosjektledelsen og i en arbeidsgruppe der 
alle aktørene er representert. Bakgrunnen er en kombinasjon av utfordringer der 
pandemi-restriksjonene, tilgangen på personalressurser og de krevende oppgavene 
innenfor legemiddelområdet er de største. Ingen konklusjoner vil foreligge før tidligst 
etter styremøtet 24. august, og en eventuell endring av tidslinje kan bare besluttes av 
eierne Helse Midt-Norge og Trondheim kommune.  
Du kan lese mer om dette i Helseplattformens åpne styreportal.  
 

Time-out uke gjennomført 
I tillegg til oppdraget fra styret har det vært behov for en fot i bakken etter en vår der 
samordning og koordinering har vært mer krevende enn vanlig. Uke 26 ble satt av for en 
«time-out» der diskusjon og klargjøring av en rekke tema ble prioritert, for å gå ut i 
sommerferie med klart hode. Forbedring av samarbeidsarenaer, statusoppdateringer og 
koordinering på tvers har vært tema. 
Handlingsplan for læring er utarbeidet, og dette har tatt ekstra tid fordi vi har ønsket å 
supplere Epics opplæringsmetode med beste praksis her hos oss. Et viktig arbeid er 
gjennomført i Læringsnettverket, og produksjon av opplæringsmateriell er i gang. 
Det har også vært gledelig å kunne oppsummere de mange små og store målene som er 
oppnådd, både innenfor bygging av løsning, integrasjoner og andre områder! Den store 
oversikten må vi komme tilbake til etter ferien.  
Prosjektet avvikler ferie i hele juli måned. 
 

 

 

 

 

 

-Jeg hadde aldri trodd jeg skulle 

bli «YouTuber», sier 

prosjektdirektør Torbjørg Vanvik, 

som holder mange digitale 

samlinger på grunn av 
pandemien. Her fra den 

månedlige prosjektsamlingen for 

nærmere 500 personer. 

 

 

Vi er fortsatt på Skype 
Anbefalingene fra helsemyndighetene følges nøye og vi kommer med oppdateringer om 

mulighetene for å møtes på tvers av organisasjonene når det blir klart. Møterommene kan 

fremdeles ikke fylles mer enn 50%, mens kontorlandskapet nå kan ha 70% belegg. 

https://helseplattformen.no/nytt-fra-helseplattformen
https://ekstranett.helse-midt.no/1013/Saksliste%20og%20protokoll/Sak%2020.20%20Vedlegg%201%20Helseplattformen%20AS%20-%20Styringskrav%20og%20rammer%202020.pdf
https://ekstranett.helse-midt.no/1013/Saksliste%20og%20protokoll/Sak%2020.20%20Vedlegg%201%20Helseplattformen%20AS%20-%20Styringskrav%20og%20rammer%202020.pdf
https://ekstranett.helse-midt.no/1013/Saksliste%20og%20protokoll/Sak%2020.20%20Vedlegg%201%20Helseplattformen%20AS%20-%20Styringskrav%20og%20rammer%202020.pdf


 
 

 
 

Nytt fra Helseplattformen sommer 2020  2 

Fortsatt bruker vi Skype til alle møter, og arbeider samtidig med muligheten for å ta i bruk 

Microsoft 365, med den gode møtefunksjonaliteten i Teams.  

 

Utvidet prosjektsamling og andre store møter streames via YouTube. Disse ligger ikke 

synlige ved søk på kanalen, men du kan se siste møte via denne lenken (Litt problemer 

med lyden i starten som raskt løser seg).  

 

Mange spørsmål om Akson 
Akson diskuteres høylytt i nasjonale medier for tida. Dette store prosjektet er det andre 

steget på det såkalte veikartet fram mot målet om «Én innbygger - én journal» mens 

Helseplattformen er det første.  

Den store forskjellen på Akson og Helseplattformen er at Akson anskaffer felles 

journalløsning for alle kommunene unntatt de midt-norske, mens Helseplattformen 

bygger løsning på tvers i regionen, for både kommuner, fastleger og 

spesialisthelsetjeneste. Vi ligger også langt foran i tid. Mange av valgene som diskuteres 

for Akson er tatt for lenge siden i Midt-Norge, og Helse- og omsorgsdepartementet er 

tydelige på at Helseplattformen er en sterkt ønsket løsning for vår region.  

Akson var også tema for siste prosjektsamling som du finner på lenka over. 

Det er Aftenposten og Dagens Medisin som har brukt mest spalteplass på debatten i det 

siste. Her kan du lese en kronikk av Christine Bergland, direktør i E-helsedirektoratet, fra 

Aftenposten og her ligger veikartet for «Én innbygger – én journal». 

  

Fremtidig forvaltning av Epic-løsningen 
Helseplattformen skal sakte men sikkert over i en forvaltningsfase og Helseplattformen AS 

er et selskap som skal bestå i framtida. LAB-løsningen er allerede i forvaltning, og fra 1. 

september kommer flere ansatte over fra Hemit til Helseplattformen for å arbeide med 

dette. Du kan lese om produksjonssettinga av Epic Beaker her. Planlegging og utforming av 

den fremtidige forvaltningsorganisasjonen pågår nå i samarbeid med fagmiljøene i 

linjeorganisasjonene.  

 

Vi har fortsatt mange stillingsutlysinger og ansettelser på gang. Besøk gjerne 
https://helseplattformen.no/omoss/jobbe-i-helseplattformen, og spre ordet hvis du har 
kontakter som kan være aktuelle for å jobbe i Helseplattformen!  
  

Følg med på din lokale intranettside / virksomhetsportal (HF) / google disc (kommune) 

for flere oppdateringer fra de lokale innføringsprosjektene. Det gjøres mye og viktig 

arbeid i lokale innføringsteam og mange dyktige ressurspersoner er på plass. 

  

Vi har vært gjennom en krevende vår med mye nybrottsarbeid og bratte læringskurver 

for oss alle. Takk for innsatsen så langt – og riktig god sommer!                    

  

  

 

https://www.youtube.com/watch?v=hh9dR_jOg_o&feature=youtu.be
https://www.aftenposten.no/meninger/kronikk/i/GG4Mwq/det-trengs-mer-enn-standardisering-for-aa-digitalisere-helse-og-omsorgssektoren-christine-bergland?fbclid=IwAR35-vO-WUqPQUtI4RHFxSN859UbLm58Jqt9YiqavTnh5bdk6HLWltlOAQchttps://www.aftenposten.no/meninger/kronikk/i/GG4Mwq/det-trengs-mer-enn-standardisering-for-aa-digitalisere-helse-og-omsorgssektoren-christine-bergland?fbclid=IwAR35-vO-WUqPQUtI4RHFxSN859UbLm58Jqt9YiqavTnh5bdk6HLWltlOAQc
https://ehelse.no/publikasjoner/veikart-for-realiseringen-av-malbildet-en-innbyggeren-journal
https://helse-midt.no/nyheter/2020/HMN-LAB-gikk-live-pa-St-Olavs-hospital?fbclid=IwAR1yLROCJFZ00NLNQd1EeVLyFpETuJU669RY4c2i_5XQJOiIu1nncBfRTLQ
https://helseplattformen.no/om-oss/jobbe-i-helseplattformen
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